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Protokoll fört vid extra föreningsstämma iTorreds Vägförening iKullaviksskolans
matsal, torsdag 2023-05-25.

Kallelsen delades ul iårelruntbocnde medlemmars brevlådor eller postades till sommarboende/tomtägares
hemadress två veckor innan stämman, bilaga 1. Tillhörande handlingar fanns på föreningens hemsida
www.lorrcdsvf.se. bilaga 2. Extrastämman aviserades även redan ikallelsen till årsmötet den 18 maj 2022 då
TVE vid tidpunkten inte var klara med utredningen kring föreningens förutsättningar att ta över och införliva
de tillfälliga vägarna eller delar av dem ivårt vägnät -om stämman så skulle beslutat.
Deltagare: 24 medlemmar enligt markeringar ideltagarförteckning, bilaga 2.
Tretton medlemmar företräddes genom lämnad fullmakt.

Föreningsstämman öppnas.

Föreningens ordförande Thomas Lindquist hälsade de närvarande välkomna till dagens
föreningsstämma och förklarade densamma öppnad. Därefter sa Thomas Lindquist ett par minnesord
kring föreningens framlidne sekreterare Ingemar Israelsson och hans mångåriga arbete för TVF samt
hans oersättliga kunskap kring närområdets historia.
Val av ordförande för föreningsstämman.

Thomas Lindquist valdes till ordförande för föreningsstämman.

Val av sekreterare för föreningsstämman.
Nicklas Falk valdes till sekreterare för föreningsstämman.

Frågan om föreningsstämman blivit stadgeenligt utlyst.
Deltagarna ansåg att föreningsstämman blivit stadgeenligt utlyst.
Fastställande av föredragningslista/dagordning.
Förslag till föredragningslista, ibilaga 1, godkändes.

Val av två justeringsmän tillika rösträknare.
Som justeringsmän valdes Lena Eriksson och Linda Ahlström. Dessa skall också fungera som
rösträknare vid dagens stämma.

Information om juridiken kring de tiiirälliga vägarna

Föredragande: Frederic Grahn, vice ordförande. Frederic redovisade den sakägarutredning han ̂ ort i
uppdrag från styrelsen. Utredningen utmynnade iförklaringar kring fastighetsbildningen och den
historik som föranlett den frågeställning föreningen skall behandla under extrastämman. Frederic
redogjorde kring TVF:s möjligheter att införliva de delar av det tillfälliga vägnätet som tillkommit.
Frederic visade en bildpresentation med de olika detaljplaner, avstyckningsplaner och vägförrättningar
som funnits och förklarar markägandeförhållandena vad gäller vägbitarna mellan Sävhultsvägen-
Lerdalavägen och Getakullsvägcn-Lerdalavägen.
Enligt utredningen tillhör marken samfälligheten S-220. Denna togs in ivägnätet genom en
vägförrätlning 1967 (där sakägarna blev ersatta för den mark de avstod till förmån för vägnätet). Att
anmärka här är att genom denna vägförrättning tillfördes Getakullsvägcn och Sävhultsvägcn med
genomfart till Lerdalavägen enligt förrättningskartan Akt 13 SLÄ 3249 (se bilaga 3), antagen 1969.
Således ingick dessa idag tillkomna vägbitar inom TVF:s vägnät till dess att den nuvarande
anläggningsförrättningen antogs 2002. Varför dessa delar av Getakullsvägen och Sävhultsvägcn utgick
ur rVF:s vägnät efter antagandet har sakägarutredningen inte kunnat påvisa men det är säkerställt att
nyttjanderätten till marken tillhörande S-220 där Kristina Mårtensson ses som företrädare med fastighet
Nordgården. Håkan Nilsson med fastigheten Kyvik 5, efterlevande till familjen Börjesson med
fastigheten Kyvik 1, samt ej identifierade för fastigheten Kyvik 2m.fl. Frederic vill fortsätta utreda
dessa ägarförhållanden men det står klart att marken ej ligger under TVF:s jurisdiktion och att TVF inte
kan råda eller bestämma kring dessa vägdelars kvarvarande eller ej -utan att detta är helt upp till
markägarna att avgöra till dess att en ny lantmäteriförrättning utförs.
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Beslutsärende: Skall TVF begära en ny lantmäteriförrättning för att kunna införliva de två
vägstumparna mellan Sävhultsvägen och Lerdalavägen och den mellan Gctakullsvägcn och
Lerdalavägcn iTVF:s vägnät?
Bcslulsärcndel inleddes med livliga diskussioner mellan medlemmar och föredragande Frederic Grahn.
Några medlemmar menade att vice ordföranden genomfört påstötningar gentemot Kungsbacka
Kommun om att vägbilarna skulle kvarvara med möjlighet att kunna framföra motorfordon med
genomfart över ovan nämnda vägar. Man påtalade att många medlemmar meddelats från kommunen alt
dessa vägar skulle vara lilllälliga. Delta är även den gällande åsikten bland lokala medlemmar att det nu
ska l l t as bo r t .

Ordföranden Thomas Lindquist påminde idebatten att även styrelseledamöter har rätt att agera eller
påverka yttre sakägare som vilken medlem som helst iTVF. Thomas underströk att styrelsen inte
behandlat frågan kring vägbitarnas återställande eller kvarvarande då eftersom endast stämman kan ta
et t sådant bes lu t .

Markägaren Lindy Johansson-Lindhe berättade hur hon gick till väga för att få den tillfälliga vägen
mellan Mossaledsvägen och Skogslyckevägen återställd av kommunen. Detta skedde genom kontakt till
den beslutsfattande funktion på kommunen som handlagt de tillfälliga vägarna föranlett av VA-
saneringen. Hennes slutsats var att skulle ett återställande komma till stånd så krävs del att markägaren
kontaktar kommunen om en sådan begäran -detta kan varken enskilda medlemmar eller
styrelseledamöter iTVF råda över men alt del är fritt för envar att framföra sin önskan till markägaren.
Vidare diskussion fördes om vilka fördelar föreningen skulle åtnjuta om stämman skulle besluta om att
begära en ny förrättning, detta kunde sammanfattas med att TVF iett sådant scenario skulle på egen
hand besluta om vägarnas återställande eller ej.
Lena Eriksson frågade om styrelsen tagit reda på kostnad och tidsåtgång ibr en ny lanlmälerlförrättning.
Thomas svarade att delta ej gjorts men att styrelsen har kännedom om andra vägföreningars kostnader
för delta. Thomas påpekade dock att oavsett vilket beslut stämman idag tar, så kan frågan givetvis åter
tas upp genom motion till ordinarie stämma.
Styrelsens yttrande: Det llnns ett stort lokalt motstånd mot alt de tillfälliga vägarna permanentas och
styrelsen har inte fått in motsatta synpunkter. En lantmäteriförrättning lar flera år och är mycket dyr.
Styrelsen föreslår att stämman beslutar att TVF inte beställer en ny lantmäteriförrättning. Därmed skall
vägslumparna återgå till det de var, trevliga genvägar för gående med och utan barnvagn.
Nytillkommande fastigheter på Getakullsvägen behåller givetvis sin väg.
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Vid en efterföljande röstning bifölls styrelsens yttrande av en enig stämma om 37 röster varav 13 genom
f u l l m a k t .

9. Beslut om tid och plats för protokolljustering samt protokollets tillgänglighet för medlemmarna.
Protokollet Justeras lördag den 27 maj klockan 12.00 hos Thomas Lindquist. Protokollet läggs ut för
nedladdning på hemsidan.

1 0 . S a m m a n t r ä d e t a v s l u t a s

Stämman avslutades av ordföranden med meddelandet om att styrelsen skulle framarbeta ett förslag på
någon form av trafikhinder som sätts upp inom föreningens vägmark som hindrar genomfartstrafik.
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Lena Lriksson, justeringsmanNicklas Falk. sekreterare

Linda Ahlström, justeringsmanThomas Lindquist, ordförande

Bi lagor:

Frederic Grahns presentation av sakägarutredningen
Kallelse extrastämma 2023 med fullmaktsblankctt och föredragningslista
Deltagarförteckning 2023 extrastämma
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TVF. KALLELSE TILL EXTRA FÖRENINGSSTÄMMA 2023

M E D L E M M A R N A I T O R R E D S V A G F O R E N I N G

kallas till en extra föreningsstämma iKullaviksskolans matsal, Kyviksvägen 1
torsdagen den 25 maj kl 18.30.

Denna extra föreningsstämma behandlar enbart de tillfälliga vägar som byggdes för
entreprenadarbetena iVA-etapp 2och 3.

Extrastämman aviserades ikallelsen till förra årsmötet den 18 maj 2022. Vi var vid den tidpunkten
inte klara med förutsättningarna för TVF att ta över och införliva de fyra tillfälliga vägarna eller delar
av dem ivårt vägnät -om stämman så skulle besluta.
'TVF kan fa överta dem från kommunen utan kostnad men övertagandet kräver överenskommelse
med markägare och medför framtida skötsel. Det måste också kunna godkännas inom Lantmäteriets
anläggningsbeslut.
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Styrelsen gav Frederic Grahn iuppdrag att utreda förutsättningarna. Han kontaktade Lantmäteriet,
sakkunniga på REV. Riksförbundet enskilda vägar, och berörda markägare. Från Lantmäteriet kom
handlingar som gick tillbaka till laga skiftet 1860.
Freder ics s lu tsatser :

●Två av vägarna, den mellan Mossaledsvägen över Veån till Skogslyckevägen och den mellan
Skogslyckevägen och Lerdalavägen har grävts bort på markägarnas begäran. Den senare var med i
anläggningsbeslutet 1969 och ingick iföreningen.
●Återstående två vägstumpar. den mellan Sävhultsvägen och Lerdalavägen och den mellan
Getakullsvägen och Lerdalavägen finns inte med iLantmäteriets senaste och nu gällande
anläggningsbeslut från 2002, dock var de med ianläggningsbeslutet 1969 och 1973 och ingick i
föreningen. De kan inte införlivas ivägnätet utan en ny anläggningsförrättning.
●Vägarna finns inritade iantagen detaljplan förTorred från 1947, 1969 och 1973 (när Särö var en
självständig kommun, innan införlivandet iKungsbacka). Legalt kunde de därför tämligen enkelt ha
medtagits iden senaste anläggningsförrättningen. Men så gjordes inte, av okända skäl.
●Att göra en ny förrättning kan ta flera år, beroende på Lantmäteriet. och kostnaden blir hög.

Hjärtligt välkomna!
Styrelsen för Torreds vägförening

F o R E I ) R A N I N ( i S L I S T A

VId extra föreningsstämma iKullaviksskolans matsal torsdag 2023-05-25 kl. 18.30.

1. Extra loreningsstämman öppnas.

2 . Va l a v o r d l ö r a n d e l Ö r s t ä m m a n .

3 . Va l a v s e k r e t e r a r e l ö r s t ä m m a n .

4. l'ragaom extra lÖreningsstumman blivit stadgeenligt utlyst.

5. Fastställande av lÖredragningslista/dagordning.

6. Val av tväjusteringsmän och tillika rösträknare att Jämte ordföranden justera protokollet.

7.. Inlbnnation om juridiken kring utvidgning av TVF:s vägnät med delar av de tillfälliga vägarna. 1'öredragande; Frederic Grahn.

8. Beslutsärende: Skall TVF begära en ny lantmäterilörrättning lÖr att kunna inlörli\a de tvä vägstumparna mellan Sävhultsvägen
och l-crdalavägcn och den mellan Getakullsvägen och Lerdalavägen iTVF:s vägnät?

Styrelsens yttrande: Det finns ett stort lokalt motstånd mot all de tillfälliga vägarna permanentas och styrelsen har inte fatt in
motsatta synpunkter. En lantmäteri förrättning tar flera är och är mycket dyr.
Styrelsen föreslår all stämman beslutar att TVl' inte beställer en ny lantmäterifÖrrättning. Därmed skall vägstumparna återgå till
det de var. trevliga genvägar lÖr gående med och utan barnvagn. Nytillkommande fastigheter pä Getakullsvägen behåller givetvis
sin väg.

Beslut om tid och plats för prolokolljuslcring samt protokollets tillgänglighet lÖr medlemmarna.
1 0 . S a m m a n t r ä d e t a v s l u t a . s .
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Röstning och ombud
Röstberättigad medlem, som är närvarande vid föreningsstämma, har. oavsett om han äger en eller
flera delägarfastigheter, en röst.
1fråga som har ekonomisk betydelse skall medlemmarnas röstetal istället beräknas efter
delägarfastigheternas andelstal, om medlem begär det. Dock får medlems röstetal ej överstiga en
femtedel av det sammanlagda röstetalet för samtliga när\^arande röstberättigade medlemmar.

Medlems rösträtt kan utövas genom ombud. Ombud får ej företräda mer än en medlem. Som
stämmans beslut gäller den mening för vilken de flesta rösterna avgivits.
Ta med undertecknad fullmakt med fastighetsbeleckning där det tydligt framgår vem som ger
f u l l m a k t t i l l v e m .

Använd denna sida på kallelsen som blankett.

F U L L M A K T

1 2företräda delägarfastighetenF ö r a t t

vid extra föreningsstämman iTorreds vägförening den 2023-05-25.

Fastigheten har andelstalet (bara aktuellt vid röstning efter andelstal)

Fastighetsägare (alla delägare måste lämna fullmakt):

d a t u mO r t O r t d a t u m

Namnförtydligande: Namnförtydligande:

Observera att ett ombud endast får företräda en medlemsfastighet.

^ O m b u d e t s n a m n

^Fastighetsbeteckning

Den ordinarie årsstämman hålls den 15 juni. Kallelse kommer senare imaj.



Sakägarutredning avseende 
delägare i samfälld väg 
Getakullsvägen och 
Sävhultsvägen år 1860-2023.

F. Grahn 230525 V01







Torredsvägen och Getakullsvägen år 1860 och 1907 definierad i S-220 Källa: Akt 13SLA-220



Lantmäteriet 
Historiska kartor
Ekonomiska 
kartan 1967

Kyvik 5

Kyvik 2

Kyvik 1
Utanför bild



Källa:
Svenska Gods och Gårdar,
Halland år 1939, sid 657



Källa:
Svenska Gods och Gårdar,
Halland år 1939, sid 657



Källa:
Svenska Gods och Gårdar,
Halland år 1939, sid 657



År 1947
Källa:
13SLÄ-1985



År 1947
Källa:
13SLÄ-1985



År 1947
Antagen 
Avstycknings
Detaljplan
Källa:
Kba kommun
S33 plankarta



Lantmäteriet 
Historiska kartor
Ekonomiska kartan 1967

Getakullsvägen
Sävhultsvägen



År 2002-04-26
Källa: Anläggnings
Förättning 
Torred GA:1
Akt 1384-02/77



År 1969-10-10
Källa:
Akt 13 SLÄ 3249

Getakullsvägen
Sävhultsvägen



År 1969-10-10
Källa:
Akt 13 SLÄ 3249

Getakullsvägen
Sävhultsvägen
Ingående i TVF vägar
Enligt förättningsprotokoll



År 1973-02-26
Källa:
Akt 13 SLÄ 3280



År 2002-04-26
Källa:
Akt 1384-02/77



År 2023
Getakullsvägen/S-220
Källa:
Kba kommun



Sävhultsvägen och Getakullsvägen har ingått i
Torreds vägsamfällighet (Torred GA1)  fram till 
2002-04-25



Delägare i samfälld väg (Getakullsvägen) enligt 
nuläge 230501:

• Kristina Mårtensson,  Nordgården
• Håkan Nilsson, Bångsbo, Kyvik 5.
• Börjesson efterlevande, Kyvik 1.
• Tillkommand ännu ej identifierade, 
Kyvik 2, mfl , utredning fortgår av FG.



Delägare i samfälld väg (Getakullsvägen) enligt 
nuläge 230520, Nilsson och Mårtensson:

• Vägen skall vara kvar enligt akt, kartmaterial  
och nuvarande läge och utförande.

• Medger upprättande av r-bom eller partiell 
avgränsning för nyttjande.








































